

*Having accepted and examined* at its seventh session the petition from Mr. Voudou-Adjonon Aglamey and eight others from Afagnagan (T/Pet.7/43), in consultation with France as the Administering Authority concerned, which designated Mr. Cédile as special representative,

*Having taken note* of the statement of the special representative of the Administering Authority concerned to the effect that the dispute referred to in the petition was being settled by dividing the canton of Afagnagan between the two opposing families.

*The Trusteeship Council*

*Decides* that under the circumstances no action by the Council is called for on this petition;

*Invites* the Secretary-General to inform the Administering Authority and the petitioner of this resolution in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

*Twenty-eighth meeting,  
17 July 1950.*

**289 (VII). Petition from *Les Originaires de Voudou-Atakpamé* concerning Togoland under French administration**

*Acting* under Article 87 b of the Charter and in accordance with its rules of procedure,

*Having accepted and examined* at its seventh session the petition from *Les originaires de Voudou-Atakpamé* (T/Pet.7/65), in consultation with France as the Administering Authority concerned, which designated Mr. Cédile as special representative,

*Having taken note* of the statement of the special representative of the Administering Authority concerned to the effect that the dispute referred to in the petition was being settled,

*The Trusteeship Council*

*Decides* that under the circumstances no action by the Council is called for on this petition;

*Invites* the Secretary-General to inform the Administering Authority and the petitioner of this resolution in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

*Twenty-eighth meeting,  
17 July 1950.*

**290 (VII). Petition from M. Stephan L. Combey concerning Togoland under French administration**

*Acting* under Article 87 b of the Charter and in accordance with its rules of procedure,

*Having accepted and examined* at its seventh session the petition from Mr. Stephan L. Combey (T/Pet.7/102), in consultation with France as the Administering Authority concerned which designated Mr. Cédile as special representative,

*Having taken note* of the statement of the special representative of the Administering Authority concerned that the petitioner was not barred from employment in Togoland because of his ignorance of the French language,

*Ayant reçu et examiné* à sa septième session la pétition de M. Voudou-Adjonon Aglamey et huit autres d'Afagnagan (T/Pét.7/43), en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du Territoire en question, qui a désigné M. Cédile comme représentant spécial,

*Ayant pris acte* de la déclaration du représentant spécial de l'Autorité chargée de l'administration selon laquelle le différend mentionné dans la pétition est en voie de règlement par partage du canton d'Afagnagan entre les deux familles rivales,

*Le Conseil de tutelle*

*Décide* que, dans ces conditions, la pétition n'appelle aucune mesure de sa part;

*Invite* le Secrétaire général à porter la présente résolution à la connaissance de l'Autorité chargée de l'administration et à celle du pétitionnaire, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

*Vingt-huitième séance,  
17 juillet 1950.*

**289 (VII). Pétition des originaires de Voudou-Atakpamé concernant le Togo sous administration française**

*Agissant* en vertu de l'Article 87 b de la Charte et conformément à son règlement intérieur,

*Ayant reçu et examiné* à sa septième session la pétition des originaires de Voudou-Atakpamé (T/Pét.7/65), en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du Territoire en question, qui a désigné M. Cédile comme représentant spécial,

*Ayant pris acte* de la déclaration du représentant spécial de l'Autorité chargée de l'administration selon laquelle le conflit mentionné dans la pétition est en voie de règlement,

*Le Conseil de tutelle*

*Décide* que, dans ces conditions, la pétition n'appelle aucune mesure de sa part;

*Invite* le Secrétaire général à porter la présente résolution à la connaissance de l'Autorité chargée de l'administration et à celle du pétitionnaire, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

*Vingt-huitième séance,  
17 juillet 1950.*

**290 (VII). Pétition de M. Stephan L. Combey concernant le Togo sous administration française**

*Agissant* en vertu de l'Article 87 b de la Charte et conformément à son règlement intérieur,

*Ayant reçu et examiné* à sa septième session la pétition de M. Stephan L. Combey (T/Pét.7/102), en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du Territoire en question, qui a désigné M. Cédile comme représentant spécial,

*Ayant pris acte* de la déclaration du représentant spécial de l'Autorité chargée de l'administration selon laquelle l'ignorance de la langue française n'empêche pas le pétitionnaire de trouver un emploi,